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Na temu privatizacije Specijalne bolnice Varaždinske Toplice i dokumenta kojeg su 

ravnatelj bolnice Denis Kovačić i pročelnik UO za gospodarstvo Mladen Jakopović 

morali potpisati na zahtjev g. Čačića, Stričak je odgovorio kako predmet javne 

nabave za izradu strategije i plana privatizacije nisu potpisali niti ravnatelj Kovačić niti 

pročelnik Jakopović već župan Varaždinske županije Radimir Čačić: „Ja si nikad ne 

bih dozvolio da se skrivam iza svojih zaposlenika. Uvijek sam jasno i glasno stao 

ispred svih i stojim iza svojih odluka.“ 

 

Župan Čačić trudi se pripisati si zasluge za sve europske projekte provedene na 

području županije u posljednjih četiri godine kazavši kako uloga države u tome ne 

postoji te da je ravna apsolutnoj nuli, na što Stričak spremno odgovara da župana, 



načelnika ili gradonačelnika Europska unija ne pita hoće li i što financirati: „Svaka 

država članica Europske unije, odnosno njezina Vlada, pregovara o omotnici, o 

prioritetima, o sredstvima, o visini sredstava, i nakon što se to dogovori i ispregovara, 

ta ista Vlada donosi operativne programe, raspisuje natječaje na koje se javljaju 

županije, općine i gradovi. Dakle u ovom slučaju presudna je uloga Vlade, odnosno 

premijera Plenkovića.“ – naglašava Stričak. 

 

Na pitanje u kojoj mjeri priznaje zasluge župana, nakon Čačićeve izjave kako „cijeli 

svoj život radi projekte“, Stričak je odgovorio kako je potpuno siguran da Čačić niti 

jedan projekt nije napisao. „Kukuriku Vlada bila je potpuno neuspješna, pa i Čačić je 

često isticao da Varaždinska županija u tom mandatu nije dobila ništa, odnosno 

dobila je nogu, a on je u toj Vladi bio prvi potpredsjednik Vlade. Aktualna Vlada 

premijera Plenkovića zatekla je tad 9 posto ugovorenih sredstava koja su pripadala 

Republici Hrvatskoj. S tih 9 posto digli smo na 80 posto. To je uspjeh i to je zasluga 

premijera Plenkovića i Vlade. Kad govorimo o razini županije, pročelnik za 

gospodarstvo, pročelnica za zdravstvo i socijalnu skrb, pročelnik za obrazovanje, 

sport i kulturu su iz HDZ-a, pa ako župan Čačić tvrdi da je sve projekte on sam pisao, 

što onda rade pročelnici i sto, dvjesto zaposlenika? Što rade GARA, AZRA, JURA i 

sve ostale tvrtke i ustanove u sklopu županije, ako župan sve sam piše? Upravo zato 

će gospodin Čačić od ponedjeljka biti moj pročelnik za gospodarstvo i samo će pisati 

projekte. Ključne pročelničke pozicije vode naši HDZ-ovi pročelnici, župan postavlja 

ciljeve, ekipira ljude i vodi taj tim do cilja, a ne da piše projekte.“ – rekao je Čačićev 

protukandidat. 

 

Čačić je izjavio i kako nikad u životu od 90-ih godina do danas nije koalirao s HDZ-

om. „Protekli mandat proveli smo u suradnji sa svima koji su bili spremni i voljni nas 

podržati, a bili smo i toliko širokogrudni da smo dozvolili i da nas Reformisti podrže. 

Mogu reći da smo dobro surađivali i plod te suradnje je 2 milijarde kuna investicija. 

Nismo spoticali jedan drugom noge nego smo surađivali. No, postoji ključna razlika. 

Dok sam ja govorio „mi“, misleći na tim, na koaliciju na svim razinama, gospodin 

Čačić je uvijek bio „ja“. Zato su ga i umirovljenici prozvali Japa, jer je uvijek bilo ja, pa 

ja, pa ja.“ – ističe Anđelko Stričak. 

 



Mnogi zamjeraju županu Čačiću lošu komunikaciju i loše vođenje komunikacije u 

najteže razdoblje pandemije. Stričakova komunikacija i odluke bile bi drugačije: 

„Vlada je kroz epidemiju korona virusa državu vodila odlično, najliberalnije mjere 

polučile su najjači učinak. Ali, kad govorimo o području Varaždinske županije, da sam 

ja tad bio župan, sigurno ne bi covid bolnica bila na 2. katu kirurgije, srcu bolnice. 

Kad su se tamo svi zarazili bilo je 'ajmo sad na jedan kat interne, gdje je mozak 

bolnice. Tamo je tada buknula epidemija. Da se mene pitalo, covid bolnica bi bila u 

Klenovniku. Zatim, kad su u pitanju krizne situacije, tada se ne šalju poruke 

vrijeđanja, omalovažavanja. Tada se šalju poruke optimizma i suradnje, a to od 

našeg župana nismo doživjeli. On se posvađao sa svima. Čačićev model bio je 

policijski sat – sve zatvorimo. Njegov veliki prijatelj, predsjednik Republike Hrvatske 

Zoran Milanović na to kaže – s takvima odmah u maricu.“ 

 

Na pitanje suradnje gradonačelnika i župana, odnosno optužbe župana Čačića da 

„HDZ drži lojtru Čehoku“, Stričak je odgovorio: „Vidim da gospodin Čačić ne razumije 

izborni sustav jer je već 30 godina u politici pa misli da su 90-e. Birači direktno biraju 

načelnika, gradonačelnika i župana. Ne Gradsko vijeće, nego birači, a birači, 

Varaždinke i Varaždinci rekli su da žele za gradonačelnika Čehoka. No, HDZ nikad 

nije predizborno koalirao s Čehokom, a vi jeste – Kazahstan, pola Europe i svijeta ste 

obišli, naslikavali se s njime, ljubili i grlili i sad odjednom ne znam gdje je ljubav pukla. 

Dogovorite se.“ Ako Neven Bosilj osvoji mandat gradonačelnika Grada Varaždina, a 

Stričak župana, Stričak je naveo kako se za razliku od župana Čačića, od kada je 

saborski zastupnik nije uspio posvađati niti s jednim načelnikom ili gradonačelnikom: 

„Surađivao sam dobro sa svima. Niti jedan načelnik ili gradonačelnik vam ne može 

reći da je ikad zbog mene zadržan neki papir, zahtjev, molba, projekt u ladici. Svima 

sam otvarao vrata i upravo me jučer podržao i bivši SDP-ovac Bilić, jer je imao 

korektnu suradnju. Ne s Čačićem, već sa mnom. Nije bilo tog projekta ili investicije, 

bez obzira na to koji me načelnik nazvao i zamolio, da mu vrata nisu bila širom 

otvorena i da nismo odradili da se investicija što brže, bolje i kvalitetnije odradi. 

Gospodin Bilić s pozicije gradonačelnika išao je po novi mandat i u prvom krugu 

pobijedio, a gospodin Čačić ići će s pozicije župana i sad će izgubiti.“ 

 

O ključnim projektima u obrazovanju i zdravstvu Anđelko Stričak je istaknuo kako je 

sudjelovao svim u pregovorima: „Unazad par mjeseci zajedno smo obišli sva 



ministarstva, ispregovarali i dogovarali. Ako govorimo o školstvu, gradi se 9 dvorana 

te će se dograditi 4 škole. U postupku su izgradnje ili investicije dva Centra 

kompetentnosti. To su projekti koji neće stati. Treba staviti naglaske na Centre 

izvrsnosti kod strukovnih škola da strukovna zanimanja dobiju daleko više na 

vidljivosti. Kad govorimo o investicijama u zdravstvu, to su Objedinjeni hitan bolnički 

prijem, Dnevna bolnica, Spinalni centar, i ono najvažnije, Centralni kirurški operacioni 

blok.“ 

 

Na komentar Čačića o projektima o zdravstvu  i njihovoj realizaciji gdje kaže kako 

planovi projekata postoje i da je samo pitanje da li netko zna ili ne zna provesti 

projekte, Stričak je odgovorio kako se slaže s tim da je važno da osoba ima znanja, 

sposobnosti, da li se svađa ili surađuje i kakav je prema ljudima. „Uz sve investicije, 

treba voditi računa o ljudima jer ljudi su najbitnije što imamo. Beton i zgrade ćemo 

izgraditi, ali stvoriti gotovog čovjeka ili liječnika te ga zadržati ovdje je malo teže. Ja to 

uspijevam, a Čačić ne jer se svađa sa svima.“ 

 

Župan Čačić hvali se kako svoju dužnost vrši volonterski, no Stričaku je zanimljiva 

takva volonterska računica s obzirom na to da je i sam bio volonter kao načelnik 

Općine Visoko: „S obzirom na to da sam uvijek osjećajan prema starijim osobama, a 

ja i gospodin Čačić imamo zanimljiv broj koji nas veže, ja sam 1973. godine rođen, a 

on je u 73. godini, bit ću obziran. Čačić zaobilazi istinu. Ako uzmete osnovicu i 

koeficijent za župana, plaća bi mu bila 15 tisuća kuna. Kao volonter može primati 

najviše 7500 kuna, to je pola, i još uz to 8500 kuna mirovine. Dolazimo do toga da 

sada dobiva tisuću kuna više kao volonter nego da je profesionalno župan. Kad sam 

bio načelnik općine bio sam volonter za stvarnih nula kuna.“ 

 

Na pitanje po čemu bi htjeli da ga se pamti kao župana, Stričak je spomenuo 

izgradnju cesta za koje smatra da su od izuzetne važnosti za gospodarstvo 

Varaždinske županije: „Investicije u školstvu i zdravstvu su neupitne i ispregovarane 

su na najvišim razinama kod premijera Plenkovića. Ono što bi svakako htio da se 

pokrene u idućem mandatu je izgradnja brzih cesta Varaždin-Ivanec-Lepoglava, 

Varaždinske obilaznice i Podravske magistrale. Ja sam po tom pitanju laik, nisam 

veliki graditelj kao Čačić, no on nije uspio izgraditi, a ja ću izgraditi.“ 

 



Čačić je rekao kako ništa od velikih investicija nema veze s Vladom niti državom i 

kako ništa nije ispregovarano, a Stričak mu na to odgovara: „Sad ću malo glumiti 

Čačića - sve je dogovoreno i ispregovarano zahvaljujući meni. Čačić nije mogao 

otvoriti vrata niti jednog ministarstva sve dok ga ja nisam primio za ručicu i odveo.“ 

 

Na konstataciju Čačića kako on i Stričak nisu iz iste lige, Stričak je odgovorio kako je 

to istina jer on nije bio dragovoljac Fonda za privatizaciju: „Nisam se bavio 

Coningom, privatizacijom, iza mene nema repova, dugova.“ – rekao je Stričak. 

 

Čačić je za Stričakove vrline naveo da ima izuzetnu socijalnu i politički inteligenciju, 

da zna odmjeriti, procijeniti trenutak i da ima puno više političkih vrlina nego što bi 

netko na prvi pogled mogao reći. Stričak je na to uzvratio kako je Čačić radišan i voli 

pisati europske projekte stoga će ga angažirati u tom poslu kad preuzme Županiju.  

 

Anđelko Stričak u završnoj je riječi spomenuo kako su neke kompetencije puno 

važnije da ih župan posjeduje od samog provođenja projekata, a to je odnos s 

građanima: „Županijska skupština je odlučena i tu se zna da HDZ ima većinu te da 

ćemo daleko lakše okupiti većinu koja će voditi Županijsku skupštinu. Kad govorimo 

o svim ovim projektima, zahvaljujući Vladi premijera Plenkovića i njemu osobno, 

ispregovarana su sredstva u EU, preko 20 milijardi Eura redovne omotnice i još 49 

milijardi kuna u Programu oporavka i otpornosti, dakle sve što se treba izgraditi, 

izgradit će se. No, u Varaždinskoj županiji treba nam odnos prema ljudima, dijalog, 

suradnja, bez vrijeđanja, omalovažavanja. Još najvažnije, sa mnom je u timu 

kandidatkinja za zamjenicu Silvija Zagorec i ona će biti druga žena u izvršnoj vlasti u 

Varaždinskoj županiji. Od 1993. godine do danas niti jedna žena nije bila županica 

Varaždinske županije, a imali smo samo jednu zamjenicu. Sad će se to promijeniti.“ 


